

FINANCIAL OFFER: Provision of Desludging Services in Tel Saman, Twhiniyah Camps and Hassakah Collective Centers - NES

العرض المالي : توفير خدمات إزالة الحمأة (المياه الثقيلة) في مخيمات تل السمن و طوحينية و المراكز الجماعية في الحسكة - شمال شرق سوريا

#	Item Description	Unit	Qty	Unit Price (US Dollar)
1	Desludging activities in Tel Samen Camp (See the Technical Offer Sheet for the details)	فعالية شفاطات في مخيم تل السمن (تحقق من ورقة العرض الفني للحصول على التفاصيل)	M³	1
2	Desludging activities in Twahyniyah camp (See the Technical Offer Sheet for the details)	فعالية شفاطات في مخيم طوحينية (تحقق من ورقة العرض الفني للحصول على التفاصيل)	M³	1
3	Desludging activities in Hasaka CCs (See the Technical Offer Sheet for the details)	فعالية شفاطات في مراكز الجماعية في الحسكة (تحقق من ورقة العرض الفني للحصول على التفاصيل)	M³	1

Desludging Service Estimation under this Tender for the whole project

#	Item Description	Unit	Qty/Month			Total Qty/Month	Total Qty/Year
			TSC	TWH	HCC		
1	Desludging activities in Tel Samen Camp	فعالية شفاطات في مخيم تل السمن	M³	150		150	1800
2	Desludging activities in Twahyniyah camp	فعالية شفاطات في مخيم طوحينية	M³		420	420	5040
3	Desludging activities in Hasaka CCs	فعالية شفاطات في مراكز الجماعية في الحسكة	M³		475	475	5700

- NOTE:
- 1- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the BOQ.
 - 2- Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
 - 3- The Truck/Tanker should have indicator to refer how much the tanker contain of desludging material, (flow meter or floater ball)
 - 4- The tanker must have all safety technical equipment (Indicator lights - side - warning - back-up light with a warning sound - horn....)
 - 5- The contractor is responsible to replace/providing another desludging tanker in case the desludging tanker is damaged during working days
 - 6- The contractor must provide copies of driving licenses of the desludging tanker drivers.
 - 7- The contractor must provide copies of IDs of the workers.
 - 8- The contractor must provide photoes and copies of documents of the desludging tanker that will be inspected by Blumont team before contract signature.

- ملاحظة:
- 1- متضمنًا ليست ملزمة بشراء الكميات الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
 - 2- المنظمة ليست ملزمة بأن تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة
 - 3- يجب أن تحتوي الشاحنة / الناقل على مؤشر يشير إلى مقدار احتواء الصهريج على مادة إزالة الحمأة (عداد التدفق أو الكرة العائمة)
 - 4- أن يكون الصهريج مزودًا بكافة تجهيزات السلامة الفنية (أنوار مؤشرات - جانبية - تحذير - ضوء احتياطي بصوت تنبيه - بوق)
 - 5- يتحمل المقاول مسؤولية استبدال / توفير ناقلات تفريغ أخرى في حالة تلف صهريج إزالة الحمأة خلال أيام العمل.
 - 6- يجب على المقاول تقديم نسخ من رخص القيادة لسائقي صهاريج تفريغ الحمأة.
 - 7- يجب على المقاول تقديم صور من هويات العمال.
 - 8- يجب على المقاول تقديم صور ونسخ من وثائق ناقلات إزالة الحمأة التي سيتم فحصها من قبل فريق بلومونت قبل توقيع العقد.

Name of Signatory: _____

Title of Signatory: _____

Name of Bidder: _____

Signature & stamp: _____

Date of Signing: _____